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ZAPISNIK 

(ekstrakt) 

Sa 2 (redovne) sednice Komiteta za Zajednice - Dragaš, održane 01.03.2023.godine u 11:00 

časova, sa ovim: 

     Dnevnim redom  

1. Razmatranje i usvajanje Zapisnika sa prethodnog sastanka, 

2. Razmatranje materijala Skupštine za 1 sednicu Skupstine opstine,  

3. Eventualno. 

 

g. Miralem Rahte - Postovani clanovi Komiteta za Zajednice, OSCE, svi prisutni gosti, otvaram 

2 sastanak Komiteta za Zajednice za ovu godinu, pre samog pocetka ovog sastanak zelim da 

utvrdim da li imamo kvorum. Posto imamo. Da postavim pitanje da li su svi clanovi Komiteta za 

Zajednice dobili materijal u zakonski odredjeno vreme, preveden na vasim maternjem jezicima? 

Da li ima primedbe ili komentar u vezi materijala. Da li ima pitanja u vezi dnevnog reda? Posto 

nema diskutanata, stavljam dnevni red na glasanje. Ko je ZA, PROTIV-0, UZDRZANIH-0. 

Usvaja se dnevni red. 

 

Tačka I - Razmatranje i usvajanje Zapisnika sa predhodne sednice Komiteta 

Ima li neko primedbe na zapisnik? Posto neme stavljam Zapisnik na glasanje ko je za? Sa 6 

glasova za se usvaja se zapisnik. 

 

Tačka II - Razmatranje materijala Skupštine za 2. sednicu  

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice, 

2. Odluka o prenošenju budžetskih sredstava iz 2022. u 2023. godinu, 

3. Izveštaj o radu OSBZ-a za drugo šestomesečje 2022. godine, 

4. Izveštaj o radu Izvršne vlasti za 2022. godinu i Plan rada za 2023. godinu 

5. Eventualno, 

 

- Odmah prelizimo na drugu tačku iz materijala Skupstine: Odluka o prenošenju budžetskih 

sredstava iz 2022. u 2023. godinu,, da li se neko javlja za rec. Posto nema diskutanata stavljam 

ovu tacku dnevnog reda na usvajanja. Ko je ZA, PROTIV-0, UZDRZANIH-0. Usvaja se ova 

tacka dnevnog reda. 

- Prelazimo na treću tačku dnevnog reda: Izveštaj o radu OSBZ-a za drugo šestomesečje 2022. 

godine, da li se neko javlja za reč. Posto nema diskutanata stavljam ovu tacku dnevnog reda na 

usvajanja. Ko je ZA, PROTIV-0, UZDRZANIH-0. Usvaja se ova tacka dnevnog reda. 
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- Prelazimo na četvrtu tačku dnevnog reda: Izveštaj o radu Izvršne vlasti za 2022. godinu i Plan 

rada za 2023. godinu, ima li diskutanata? Posto nema diskutanata stavljam ovu tacku dnevnog 

reda na usvajanja. Ko je ZA, PROTIV-0, UZDRZANIH-0. Usvaja se ova tacka dnevnog reda. 

- Prelazimo na petu tačku dnevnog reda: Eventualno. ima li diskutanata? Ja sam čuo da ima 

jedan zahtev i dobio sam isti. Ja ću pročitati ovaj zahtev. Da li se neko javlja za reč pre stavljanje 

na diskusiju uvogo zahteva. 

g.Adem Emini - Pozdrav svima, zahtev koji poseduje predsedavajući komiteta za zajednice, ovaj 

zahtev je takođe upućen komitetu za politiku i finansije i pre od oko sat vremena ovaj zahtev je 

usvojen. Usvojena je i suma koja je tražena u zahtevu. Takođe je ovaj zahtev upućen i 

Kancelariji za zajednice, nama službeno ovaj zahtev nije stigao. Možda je stigao kancelariji za 

zajednice pa je predsedavajući uzeo zahtev iz kancelarije za zajednice. 

g.Nedžmidin Sejdilar - Gospodine predsedavajući, obratite pažnju na ugled i dostojanstvo 

komiteta za zajednice, zapisničari nemaju pravo da nam drže lekcije. 

g.Miralem Rahte -  Ipak mislim da je ovaj zahtev upućen i komitetu za zajednice. Dobro je što je 

komitet za politiku i finansije odobrio ova sredstva i svoju saglasnost. Ovaj zahtev je ujedno 

Stigao i komitetu za zajednice i bilo bi u redu da se upoznamo sa ovim zahtevom. Čita zahtev.. 

g.Nedžmidin Sejdilar - Dame i gospodo posle ovog zahteva ja mogu da zaključim da u ovoj 

opštini postoji ogromna doza bezobrazluka. Imamo zahtev jednog čoveka sa invaliditetom koji 

traži pomoć a mi se ovde raspravljamo o tome da li je broj protokola ispravan ili nije. Vi ste sami 

živi svedoci šta je pravni službenik rekao ovde za govornicom. Mi smo ovde da pomognemo 

ovom čoveku i svako od nas poznaje tog istog čoveka. Da pitamo i šefa kancelarije za zajednice i 

on će reći da poznaje ovaj slučaj. Zamislite, obrati nam se čovek za pomoć a mi ovde 

raspravljamo da li je služba za prijem zahteva stavila broj protokola komiteta za zajednice ili 

komiteta za politiku financije. Ovo je po meni čisti bezobrazluk i ja mislim da ovaj zahtev treba 

po hitnoj proceduri da se usvoji, jer je zaista taj čovek na velikim mukama. Oni su prošle godine 

imali saobraćajnu nesreću prilikom čega je izgubio život njegov otac i njegov stric, a ujedno je i 

njegova majka invalid. 

g.Uzair Hamza - Pozdrav svima, jedino želim da se zahvalim obzirom da je zahtev stigao u 

mojoj kancelariji, nisam hteo da komentarišem jer smo mi preko HandiKos obezbedili ta kolica. 

Zaista je tom čoveku potrebna pomoć. Imam informaciju da je komitet već odobrio sredstva. 

Traže se više od 1.800 EUR i drago mi je što je opštine izašla u susret ovom čoveku. 

g.Miralem Rahte - Posto nema diskutanata ovim zavrsavamo danasnji sastanak Komiteta za 

Zajednice. Hvala vam na prisustvu. Dovidjenja. 

 

 

Predsedavajući komiteta: Miralem Rahte 

___________________________ 


